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GAGGENAU

Congratulations on purchasing your Gaggenau product which has a 2 year warranty. By filling out the below form 
and sending it in, we will be able to deliver the highest level of service for your Gaggenau appliance needs.

▪ Service – Customer service is fast and efficient if we have your information in our records.
▪ Safety – In the unlikely event of a recall or safety notice, we will be able to contact you directly.
▪ Security – In the event of a loss or repair within your 2-year warranty, your registration may serve as proof of purchase.

Please do not hesitate to contact Gaggenau’s Concierge Services if you have any questions or need an additional 
accessory or part. 

877.442.4436   www.gaggenau-usa.com     www.gaggenau.ca

Félicitations pour l’achat de votre produit Gaggenau qui a une garantie de 2 ans. Veuillez remplir le formulaire
ci-dessous et nous le retourner. Nous serons en mesure d’offrir le plus haut niveau de service pour votre appareil 
Gaggenau.

▪ Service – Le service à la clientèle offre un service rapide et efficace si nous avons tous les renseignements nécessaires 
 en dossier. 
▪ Sécurité – Dans le cas peu probable d’un rappel ou d’un avis de sécurité, nous serons en mesure de communiquer avec 
 vous  directement. 
▪ Protection – En cas de perte ou de réparation au cours de la période de garantie de 2 ans, votre enregistrement peut servir 
 comme preuve d’achat.
 
N’hésitez pas à communiquer avec le service de conciergerie de Gaggenau si vous avez des questions ou avez 
besoin d’un accessoire ou d’une pièce supplémentaire.

877.442.4436   www.gaggenau-usa.com     www.gaggenau.ca
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First Name / Prénom Last Name / Nom 

                                 

Address / Adresse 

                                   

City / Ville State / Province Zip / Code postal 

                                  

Phone / Téléphone E-mail Address / Adresse courriel 

                          

No, I do not want to stay informed about new products, events and special offers.
Non, je ne veux pas rester au courant au sujet de nouveaux produits, d’événements et d’offres spéciales.

Model Number / Numéro de modèle Serial number / Numéro de série Purchased at / 
Acheté chez Install Date / Date d’installation 

  
  

                            

Example: BX481610/02 Example: FD 9105 011222 MM/DD/YEAR, MM/JJ/AAAA

If you would like to contact us, please call Gaggenau Concierge Services at 1-877-442-4436

Si vous souhaitez nous contacter, s’il vous plaît appelez Gaggenau service de conciergerie à 1-877-442-4436

Please fill in the below information to register your product.
S’il vous plaît remplir les informations ci-dessous pour enregistrer votre produit.

Sample of Model Number / Exemple de numéro de modèle  

Example of Serial Number / Exemple de numéro de série 

BOSCH

MODEL NUMBER

SHU43C02UC /17
FD8403 01360

Cust. Service:  1-800-944-2984

DISHWASHER

78X6
EI03022 9902358

CERTIFIED TO NSF

CERTIFIED RESIDENTIAL
DISHWASHERS ARE NOT 
INTENDEDFOR LICENSED 
FOOD ESTABLISHMENTS.

ENERGY
VERIFIED BY

Assembled in the USA
with American and 

European components

120  V

0.2  kW 12  kW C US
LISTED

120  A 60  Hz

10403008118001388 45905B

M

UL~ NSF

C
 E

 R
 T I F I E D
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